

Title (en)

Basesheet of a package material made of paper or carton

Title (de)

Grundbahn eines Verpackungsmaterials aus Papier, Pappe oder Kartonage

Title (fr)

Feuille de base d'un matériau d'emballage en papier ou en carton

Publication

**EP 1288140 A2 20030305 (DE)**

Application

**EP 02012341 A 20020605**

Priority

DE 10127106 A 20010605

Abstract (en)

[origin: DE10127106A1] The base web of paper, cardboard or carton packaging material (10) has a top (14) and bottom (16) side. The underside has recesses (24) which form protuberances (22) on the upper side. The recesses are formed in the under and upper sides and form protuberances on the opposite side. The base web (12) is joined to a covering layer (18,20) especially made of paper, cardboard or carton. The protuberance on one side of the base web is lined with the layer made of foam.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Herstellung einer Grundbahn (12) eines Verpackungsmaterials (10) aus Papier, Pappe, Kartonage oder dergleichen, die eine Oberseite (14) und eine Unterseite (16) aufweist, wobei in die Unterseite (16) Vertiefungen (24) eingebracht werden, die Erhöhungen (22) an der Oberseite (14) bilden. Die Erfindung zeichnet sich dadurch aus, dass sowohl in die Unterseite (16) als auch in die Oberseite (18) Vertiefungen (24) eingebracht werden, die auf der der jeweiligen Seite entfernt gelegenen Seite Erhöhungen (22) bilden. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 81/03**

IPC 8 full level

**B65D 81/03** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 81/03** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE IT LI

DOCDB simple family (publication)

**DE 10127106 A1 20030123**; **DE 10127106 B4 20050414**; EP 1288140 A2 20030305; EP 1288140 A3 20030723

DOCDB simple family (application)

**DE 10127106 A 20010605**; EP 02012341 A 20020605